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Från: Kasteskog Tennis Academy [mailto:kasteskog.tennis@gmail.com] 
Skickat: den 13 september 2013 13:41
Till: Sjöström Katalin
Ämne: Bygge av tennisbana/or vid Älta IP
 
Hej Katalin!

Den 5/9 så hade jag ett möte på Älta IP med två representanter ifrån
Nacka kommun ang. den förfallna tennisbanan som ligger utmed Ältasjön
vid Älta IP.
 
Jag fick besked om att det är några personer/organisationer som har
kontaktat kommunen ang. marken där tennisbanan ligger, och vill göra 
den
tillgänglig för allt ifrån beach-volleyboll till en skjutramp för
ishockeyträning.
 
Mitt förslag var att bygga om befintlig tennisbana som idag är
förfallen, till en ny tennisbana i grus. Samtidigt vill jag utöka med
ytterligare en tennisbana i grus, som i så fall skulle ligga i
förlängningen av den befintliga, alternativt vid den grusplan invid
strandcafét som ibland används som uppställningsplats för bilar i
samband med billoppis.
 
Min tanke är att kommunen lånar ut/hyr ut marken, bidrar med med visst
markarbete och drar fram vatten ifrån Ältasjön eller ifrån kommunalt
vatten, för bevattningssystemet och ev. Dricksvatten.  Vi, dvs 
Kasteskog
Tennis Academy, bekostar iordningställandet av själva tennisbanorna,
bevattningssystemet, staket och sådant som ankommer för själva
tennisbanan. Vi står också för kostnaden att underhålla anläggningen, 
ev
tillsammans med kommunen när det handlar om buskar, träd och sådant som
ligger intill tennisbanorna, men ändå utanför.
 
Verksamheten som kommer att bedrivas på anläggningen, är av sådan
karraktär att den även omfattar barn- och ungdomsverksamhet. Vi siktar
också på att få till ett samarbete med Älta Tennisklubb som kommer få
möjlighet att utnyttja anläggningen för sina tennisspelande barn och
juniorer. Idag saknar Älta TK den möjligheten pga att de inte förfogar
över några tennisbanor utomhus. 
 



Så vitt jag förstår, så finns idagsläget inga grusbanor i Älta.
 
Tanken med detta mejl, är att jag vill få till ett ärende i kommunen, 
så
att ett beslut i frågan kan fattas. Jag hoppas att du kan vara mig
behjälplig som första kontakt in. Självklart är det bara höra av dig, 
om
du anser jag behöver komplettera min skrivelse i någon mening. 
 
Trevlig helg!
 
Med vänlig hälsning
Kasteskog Tennis Academy
Johan Kasteskog
Tennistränare
Fårtickegången 15
135 33 Tyresö
+46 8 643 32 18
+46 72 962 29 34
www.kasteskogtennis.se <http://www.kasteskogtennis.se/> 
info@kasteskogtennis.se
maillogga
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